
Laatdienst zondag 1 juni 2025

De overdenking van Jos van Steen is niet op papier beschikbaar. We hebben de wel wat andere teksten uit 
de viering.

Als ik licht de duisternis indraag
verdrijf ik niet alle duisternis
maar verminder ik haar macht. 

Als ik hoop de duisternis indraag
verdrijf ik niet alle wanhoop
maar ontmantel haar wel. T

Als ik vrede de duisternis indraag
verdrijf ik niet alle onbegrip
maar zet wel een nieuwe toon. 

Als ik troost de duisternis indraag
verdrijf ik niet alle verdriet
maar verlicht haar wel. 

Moge het zo zijn.

Thérèse Sennée

"Hoe doe je het?" vroeg het konijn.
"Doe wat?" antwoordde de zonnebloem.
“Sterk blijven na alles wat je hebt meegemaakt.”
"Ik weet niet wat je bedoelt!" riep de bloem. “Wil je het 
uitleggen?”
"Nou, je hebt het verdragen dat de vogels in je zaden pikten 
en je werd vertrapt toen je klein was. Je hebt allerlei dingen 
bestreden die je bladeren zouden verwoesten en de 
zwaarste stormen hebben doorstaan. Maar hier ben je, lang 
en sterk en mooi. Ik bewonder je. Wat is jouw geheim?"
“Aha, nu begrijp ik het! Draai gewoon je gezicht naar het 
licht dat hoop en liefde uitstraalt, dan kun je alles aan wat 
het leven je te bieden heeft.”
“Hoe vaak moet ik dat doen?” vroeg het konijn.
‘Elke dag,’ antwoordde de bloem, en hij hief zijn hoofd naar 
de zon.
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